
Informacija br. 16 
 
 
Dana 18.11.2008 godine je održana godišnja Skupština Udruženja Veštaka 
«Vojvodina», koja je otvorena u 13,00 časova od strane Predsednika skupštine 
Udruženja g. Milenka Brkanića.  
Nakon toga je izabran zapisničar na skupštini g. Perkučin Dušan. 
 
Na dnevnom redu su bile sledeće stavke: 
 

1. Predlog za izmenu statuta udruženja 
Zahtev za izmenu statuta udruženja je odbijen već više puta. Promene u 
statutu bi bile npr. promena naziva države, umesto Jugoslavija – Srbija, 
članovi upravnog odbora da se poveća sa 5 na 7 članova itd. 
   
2. Izveštaj o radu Udruženja između dve skupštine: 
Od 2005. godine održano je 17 sastanaka. Dr. Bodolo Ištvan je prezentovao 
iznete problematike od tada: 

- Jedan od glavih problematika je u komunikaciji. Udruženje je 
formiralo svoj web sajt radi poboljšanja komunikacije. Sajt je u 
poslednjem mesecu imao više od 1000 poseta. Imamo informaciju 
da dosta banaka posećuje sajt radi informisanja. Čak su i upućene 
pohvale i čestitke iz inostranstva za kreativnost web sajta. Na sajtu 
se može naći cenovnik, statut, poreska uputstva, kodeks veštaka, 
zakon o veštačenju.  Zapazili smo međutim da članovi Udruženja 
ne koriste sajt i mnogi nemaju e-mail adresu a većina koristi 
računar u radu. Takođe postoji mogućnost da se na sajtu postave 
stručni radovi od strane članova. Pozivamo članove da pošalju 
radove i eventualne promene kontakt podataka da bi ažurirali sajt.  

 
- Postojeći članovi kasne sa uplatom članarine i to usporava 

proceduru za pripremu štampanja nove knjižice o spisku članova 
Udruženja. Treba proširiti distribuciju knjižice i na susedne zemlje 
bivše YU kako bi pospešili saradnju.  

 
- Novi zakon o veštačenju i zakon o udruženjima još nije donet, 

nema promene u predlogu u odnosi stari.  
 

- Cenovnici usluga veštačenja se ne povećavaju samo prate 
inflaciju. Na rok isplate nema mogućnosti uticaja od strane 
Udruženja. 

 
- Saradnja sa sudovima:  Kontaktirani su predsednici sudova po 

pitanju povećanja kvaliteta veštačenja. Zaključak je da sudove to 
nije interesovalo.  

 



- U maju i junu tekuće godine su održani sastanci u okružnim 
sudovima u Subotici, Zrenjaninu, Sr. Mitrovici, Somboru sa nadom 
da ćemo moći formirati okružne podružnice a u daljem planu je 
bilo osnivanje komore veštaka. Bez obzira na povoljne uslove 
učlanjenja podružnice nisu formirane.  

 
- Nalaženje poslovnog prostora za Udruženje. Više puta je odbijen 

zahtev od strane javnih preduzeća za iznajmljivanje poslovnog 
prostora. Postoji problematika i u funkcionisanju Udruženja jer 
nema stalnu sekretaricu.    

 
- Rad i upotreba pečata. Postoji zakon o korišćenju pečata i stoji na 

sajtu. Pečatiranje predmeta se vrši isključivo u prostrorijama 
Udruženja. Mnogi članovi očekuju angažovanje od strane 
Udruženja međutim Udruženje nije obevezano da obezbedi 
predmete niti je u mogućnosti. Sud se takođe retko obraća 
Udruženju za veštačenje. Banke imaju pravo da biraju veštake a 
Udruženje sa angažuje ako ima više vrsta veštačenja u predmetu. 
Cilj udruženja je bavljenje strukom i problematikom veštačenja a ne 
profitabilnom delatnošću.  Kvalitetom se treba boriti za posao. Npr. 
U Hrvatskoj se ne stavlja pečat Udruženja na radove.  

 
- Istaknuta je potreba za profesionalizacijom rada veštaka i 

moguće načine poboljšanja. Potrebno je povećati učešće na 
stručnim seminarima kako domaćim tako i inostranim i organizovati 
stručne tribine na lokalnom nivou. 

 
3. Izveštaj nadzornog odbora o finasijskom poslovanju udruženja 
Finansijski izveštaj iz 2007. god. pokazuje da je Udruženje uspešno poslovalo 
sa dobiti od oko 1.000.000 RSD. 
 
4. Rasprava o podnetim izveštajima i informacijama 
Zadatak izvršnog odbora je da razmotri problem sa pečatom: Ko ima pravo 
da drži pečat s obzirom da postoje 4 pečata? 
 
5. Razno  

- Primedba na visinu članarine 
- Predlog od strane jednog člana iz oblasti građevine: ako može 

Udruženje nešto da preduzme da se obezbedi privilegije za veštake 
za pristup u katastar jer mnogo puta se desi da je kratak rok za 
dostavu izveštaja a u katastru se ponekad čeka i po 7 dana za 
podatke. 

 
 

Skupština je završena u 15:00 časova.  


